

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 15-06-2022 12:54:38 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 15-06-2022 PM 12:54:38
The Extraordinary General Assembly Meeting of CAPITAL BANK OF JORDAN was held on 10:00 On 15-06-2022 at www.smartagme.ae. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 86.94%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بنك المال الأردني بتاريخ 15-06- 2022 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في www.smartagme.ae وبنسبة حضور 86.94 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 200000000 to 263037122 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 200000000 سهم/دينار إلى 263037122 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Strategic partner:	شريك استراتيجي:
Approve the increase of the current authorized, subscribed and paid-up capital of Capital Bank of Jordan the ("Bank") to become (263,037,122) share/JD, instead of (200,000,000) share/JD, an increase of (63,037,122) share/JD a value of 1 JD per share, and premium of (1.08) JD per share, through a private placement to a non-shareholder, allocating the entire amount of increase (63,037,122) JD/share in the Bank's capital, to the "Safety First Investment Company" (sole owned limited liability company) a subsidiary of the Saudi Public Investment Fund, and to amend the Bank's Memorandum and Articles of Association reflecting the increase on the Bank's capital wherever mentioned.	الموافقة على زيادة رأسمال البنك المصرح به والمكتتب الحالي ليصبح (263,037,122) سهم /دينار بدلا من (260,000,000) سهم /دينار وبزيادة مقدارها (63,037,122) سهم /دينار وبزيادة مقدارها (63,037,122) سهم /دينار وبقيمة دينار أردني واحد للسهم الواحد مضافا لها مبلغ علاوة إصدار قيمته (1.08) دينار وثمانون فلسلاللسهم الواحد وذلك عن طريق اكتتاب خاص لغير المساهمين، وتخصيص كامل مبلغ الزيادة في رأسمال البنك والبالغ (63,037,122) دينار/سهم للسادة شركة السلامة الأولى للاستثمار (شركة شخص واحد ذات مسؤولية محدودة) وهي شركة تابعة لصندوق الاستثمارات العامة السعودي، وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للبنك بما يتوافق مع زيادة رأسمال الشركة أينما وردت.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي



The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
Approve to authorize the Chairman of the board of directors and/or the CEO of the Bank to complete all related procedures and amend the Memorandum and Articles of Association in accordance with the provisions of the Jordanian Companies Law, the Securities Commission, and applicable laws.	الموافقة على تفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو الرئيس التنفيذي للبنك باستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بذلك وتعديل عقد التأسيس النظام الأساسي بما بتفق وأحكام قانون الشركات الأردني وهيئة الأوراق المالية والقوانين المرعية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Kharoub	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Kharoub